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Začiatok rokovania:  16,00   hod.                                Ukončenie rokovania: 18,45       hod. 

 

Konané dňa: 10.10.2023 

 

Prítomní: 

Starosta obce:   

Bc. Dušan Štadáni 

 

Zúčastnení poslanci: 

     p. Beáta Badibangová 

PhDr. Mária Beháňová 

p. Marek Hanuljak 

Ing. Július Ilovský 

Ing. Miroslav Kubo 

Mgr. Iveta Tarabová 

    p. Ivan Melo 

Ospravedlnení:  p. Vojtech Oberta 

p. Ján Trnovec 

Hlavný kontrolór obce:  Ing. Šugár Michal  

Zapisovateľka:  Ing. Ivana Tavačová 

Zúčastnení hostia:                viď príloha  

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Kontrola uznesení 

3. Úver na projekt Rozšírenie kapacity MŠ – prístavba, nadstavba a stavebné práce 

4. 8. zmena rozpočtu na rok 2023 

5. Schválenie Rámcovej dohody o zbere a preprave komunálneho odpadu pre 

Mikroregión Terchovská dolina 

6. Komunitný plán sociálnych služieb 2023-2027 

7. Rôzne     

8. Záver  

 

 K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia     

Starosta obce Strečno Bc. Dušan Štadáni privítal všetkých prítomných na 6. zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva v Strečne. 

 

Pozvánka s podkladmi rokovania bola doručená poslancom OZ, hlavnému kontrolórovi obce,  

zverejnená bola na úradnej tabuli a webovej stránke obce 3 dni pred zasadnutím obecného 

zastupiteľstva. Starosta konštatuje, že OZ je uznášania schopné. 

Starosta obce určil za zapisovateľku zápisnice Ing. Ivana Tavačová.  

 

Za overovateľov zápisnice starosta navrhuje poslancov : 

1. p. Ivan Melo 

2. Ing. Miroslav Kubo 

 

Starosta dal za predložený návrh hlasovať.  

p. Beáta Badibangová - za 
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PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 2. 

 

Za členov návrhovej komisie starosta obce určuje: 

1. p. Beáta Badibangová 

2. PhDr. Mária Beháňová 

 

Starosta dal za predložený návrh hlasovať.  

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 2. 

Poslanci OZ uvedený návrh schválili. 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce informoval poslancov o programe 6. zasadnutia OZ a následne dal za predložený 

program hlasovať. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 2. 

Poslanci OZ uvedený návrh programu 6. zasadnutia OZ schválili. 
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K bodu č. 2  Kontrola uznesení OZ 13.3.2023, 12.6.2023, 16.8.2023 

 

 Osadenie zrkadiel 

Ul.28.októbra a Čsl.brigády – zrkadlo je osadené, úloha splnená 

Ul.Mládeže a ul.M.Ilovského – projektant sa vyjadril, že zrkadlo nie je potrebné z dôvodu 

značky STOP a  dostatočnej rozhľadovej vzdialenosti, v budúcnosti môžeme uvažovať  

ešte o vodorovnom dopravnom značení 

 Osadenie retardérov - Ulice Kamenná a ul.Za záhradami – úloha v riešení, projektant 

ešte nedodal podklady 

 Údržba telocvične – podlaha - u dodávateľa sa linoleum v potrebnej hrúbke momentálne 

nevyrába, hľadajú sa iné riešenia, najideálnejšia výmena celej plochy podlahy, ostatné v 

riešení 

 Kosenie pozemkov na Kamennom – vlastníci boli upozornení článkom v 

Strečnianskom hlásniku  

 Elektrická prípojka - lokalita Kamenné –informácia ohľadne prípojky bola uverejnená 

formou článku v Strečnianskom hlásniku 

 Výtlky pri vstupe do obce – spravená komplexná oprava cesty, úloha splnená 

 Oslovenie miestnych fotografov na fotky o Strečne – výzva bola uverejnená 

v Strečnianskom hlásniku, úloha splnená 

 Stav kotolne v ZŠ – Momentálne prebiehajú rekonštrukčné práce kotolne, obec 

zažiadala príspevok na odstránenie havarijného stavu aj Ministerstvo školstva, vedy, 

výskumu a športu SR, dostali sme príspevok 50 000 € 

 Prekládka miestneho rozhlasu (ul. Za záhradami) – úloha splnená 

 

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ zobrali na vedomie kontrolu uznesení. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 2. 

Poslanci OZ zobrali na vedomie kontrolu uznensení. 

 

K bodu č. 3  Úver na projekt Rozšírenie kapacity MŠ – prístavba, nadstavba a stavebné 

práce 

 

Na predchádzajúcom zasadnutí OZ starosta informoval o projekte Rozšírenie kapacity MŠ - 

prístavba, nadstavba a stavebné úpravy. So stavebnými prácami sa začalo dňa 24.08.2023,  

Stavebné práce podľa projektu predstavujú maximálnu sumu 869 983,42 Eur, ktoré bude 

musieť obec platiť mesačne dodávateľovi na základe vystavených faktúr a následne ich žiadať 

na preplatenie. Nakoľko sa jedná o veľký finančný objem prostriedkov a na obci sa   plánujú aj 

iné investičné aktivity, je možnosť požiadať o preklenovací úver z banky a to vo výške 

oprávnených výdavkov NFP, ktoré predstavujú 680 642,94 €.  
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Prima banka a.s., kde má obec zriadené účty ponúkla možnosť Municipálneho úveru - 

Eurofondy na predfinancovanie a spolufinancovanie s variabilnou úrokovou sadzbou 12M 

EURIBOR k danému dňu (cca 4,212 ) + úrokové rozpätie 0,6 p.a vo výške oprávnených 

výdavkov NFP.  

Úver sa bude čerpať a úročiť na základe predložených dodávateľských faktúr na zaplatenie. 

Následne obec bude žiadať o preplatenie Ministerstvo investícií regionálneho rozvoja a 

informatizácie SR. Tento typ úveru sa nezapočítava do zadĺženosti obce. 

Podmienky úveru z Prima banky, kde má obec zriadené účty, boli predložené a prehodnotené 

na zasadnutí finančnej komisii dňa 4. 10. 2023. Finančná komisia odporučila tento úver 

schváliť. Starosta obce požiadal o stanovisko hlavného kontrolóra obce, ktorý dal odporúčací 

charakter.  

V tejto súvislosti zároveň starosta informoval poslancov OZ o odpustení „pôžičky-dlhu“ vo 

forme návratnej finančnej výpomoci zo strany štátu vo výške 51 927 €. Prijatie uvedenej 

finančnej výpomoci schválili poslanci OZ na 14. zasadnutí OZ konaného dňa 12.10.2020. 

Prijaté finančné prostriedky mohla obec použiť na kompenzáciu svojich výdavkov, 

vyčerpaných v priebehu roka 2020, ktoré vznikli z dôvodu výpadku dane z príjmov fyzických 

osôb v roku 2020 v dôsledku pandémie ochorenia COVID-19.  

Na základe Uznesenia vlády SR č.459 z 13.9.2023, vláda SR schválila návrh na zníženie 

štátnych finančných aktív, ktoré boli  poskytnuté obciam ako návratné finančné výpomoci 

a zaniká pohľadávka štátu z poskytnutých návratných finančných výpomocí obciam, mestám 

a VÚC poskytnutých v roku 2020. 

 

Starosta dal hlasovať o tom, že poslanci OZ zobrali na vedomie informáciu o úveroch obce a 

stanovisko hlavného kontrolóra k predloženému úveru. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 2. 

Poslanci OZ zobrali na vedomie informáciu o úveroch a stanovisko hlavného kontrolóra k 

predloženému úveru. 

 

Následne dal starosta hlasovať za predložený návrh poskytnutia municipálneho úveru - 

eurofondy vo výške 680 642,94 s variabilnou úrokovou sadzbou 12M EURIBOR k danému 

dňu (cca 4,212 ) + úrokové rozpätie 0,6 p.a. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  
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Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 2. 

Poslanci OZ schválili Municipálny úver - Eurofondy vo výške 680 642,94 Eur. 

 

K bodu č. 4  8. zmena rozpočtu na r. 2023 

 

6. a 7. zmena rozpočtu r. 2023 bola upravená na základe oznámení o poskytnutých dotáciách 

zo štátneho rozpočtu pre MŠ a ZŠ v predchádzajúcich mesiacoch. 8. zmena rozpočtu zahŕňa na 

strane príjmov najmä úpravu podielových daní podľa poslednej uverejnenej prognózy MF SR, 

navýšenie úveru na projekt Rozšírenie kapacity MŠ, úpravu transferov podľa reálnej výšky, 

schválené  dodatočné transfery na riešenie migračných výziev, kompenzáciu cien energií a 

havarijnej situácie kotolne ZŠ a zmeny vlastných príjmov MŠ.  

Na strane výdajov sa jedná najmä o splátku úveru na Lávku z NFP a upravený úrok, úprava 

výdavkov na rekonštrukciu ul. Kováčskej, reálne náklady na projekt Rozšírenie kapacity MŠ a 

zmeny výdavkov MŠ podľa upravených príjmov. 

 

Starosta dal hlasovať za 8. zmenu rozpočtu 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 2. 

Poslanci OZ schválili 8. zmenu rozpočtu. 

 

K bodu č.5 Schválenie Rámcovej dohody o zbere a preprave komunálneho odpadu pre 

Mikroregión Terchovská dolina  

 

Na predchádzajúcom zasadnutí OZ dňa 13.03.2023 starosta informoval o  príprave verejného 

obstarávania na likvidáciu, prepravu a zber komunálneho odpadu a nakladania s odpadom 

spoločne pre obce, ktoré tvoria MTD. Schválilo sa, že spoločné verejné obstarávanie na 

likvidáciu, prepravu a zber komunálneho odpadu a nakladania s odpadom spoločne pre obce, 

ktoré tvoria MTD bude uskutočňované prostredníctvom obce Teplička nad Váhom. Je potrebné 

prijať uznesenie, že OZ berie na vedomie Rámcovú dohodu o zbere a preprave KO pre 

Mikroregión Terchovská dolina so spoločnosťou T+T platnou od 01.01.2024. Súčasťou 

Rámcovej dohody je cenník za jednotlivé zložky komunálneho odpadu. Porovnanie je možné 

vidieť v tabuľke: 
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Položka Pôvodná 

zmluva (cena 

za tonu s DPH) 

Zmluva od 

01.01.2024 

(cena za tonu s 

DPH) 

            Rozdiel 

Zmesový komunál. odpad 96,38 € 162,00 € 65,62 €/t 

Úprava komunál. odpadu - 72,00 € 72,00 €/t 

Objemný odpad 96,38 € 175,20 € 78,82 €/t 

Biologicky rozložiteľný odpad 

zo záhrad (BRO) 

115,46 € 132,00 € 16,54 €/t 

Kuchynský biologický  

rozložiteľný odpad (BRKO) 

- 150,00 € 150 €/t 

Nebezpečný odpad 1 018,80 € 1 116,00 € 97,20 €/t 

Stavebný a ostatný odpad - 114,00 € 114,00 €/t 

 

Starosta uviedol, že v súvislosti s navýšením je potrebné prehodnotiť poplatok za komunálny a 

drobný stavebný odpad a predložiť ho poslancom na schválenie. Podľa uvedených navýšených 

cien je zrejmé, že obec bude musieť cenu za komunálny a drobný stavebný odpad upraviť a 

teda navýšiť. 

Následne dal starosta hlasovať, že poslanci OZ berú na vedomie Rámcovú dohodu o zbere 

a preprave komunálneho odpadu pre Mikroregión Terchovská dolina. 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 2. 

Poslanci OZ berú na vedomie Rámcovú dohodu o zbere a preprave komunálneho odpadu pre 

Mikroregión Terchovská dolina. 

 

K bodu č.6 Komunitný plán sociálnych služieb 

 

Podľa zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách je každá obec povinná mať 

vypracovaný Komunitný plán sociálnych služieb (KPSS). Tento Komunitný plán musí byť 

v súlade s nadradeným dokumentom – s Národnými prioritami rozvoja sociálnych služieb na 

roky 2021 – 2030.  Návrh nového KPSS 2023-2027 bol  vypracovaný aj na základe vyplneného 

dotazníka občanmi obce a v spolupráci s externou firmou. Dňa 4.10.2023 sa uskutočnilo 

k tomuto bodu aj zasadnutie sociálnej komisie. Komisia nemala zásadné pripomienky k návrhu 

KPSS (len gramatická a štylistická úprava). Po zapracovaní pripomienok odporúča poslancom 

OZ návrh II. KPSS 2023-2027 schváliť.  

Ako uviedla predsedkyňa sociálnej komisie, Mgr. Iveta Tarabová, nový KPSS odráža aktuálne 

potreby občanov, priority, ktoré by boli reálne v budúcnosti realizovateľné. KPSS by mal byť 

vyhodnocovaný raz ročne.  

Následne dal starosta hlasovať o schválení KPSS 2023-2027. Schválený KPSS bude poslaný 

na VÚC Žilina. 
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p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 2. 

Poslanci OZ schvaľujú II. Komunitný plán sociálnych služieb 2023-2027 obce Strečno. 

 

 K bodu č.7 Rôzne 

 

 Verejné prerokovanie konceptu ÚP obce 

Starosta informoval, že koncept ÚP bol zverejnený 26.09.2023, mailom doručený poslancom 

a dňa 24.10.2023 v sále Kultúrneho domu prebehne jeho prerokovanie. V doobedňajších 

hodinách o 10,00 hod. sa ho zúčastnia predstavitelia Žilinského samosprávneho kraja, 

dotknutých obcí a dotknutých orgánov, a o 17,00 hod. verejnosť a právnické osoby. V tejto 

súvislosti pozval poslancov OZ k účasti a pripomienkovaniu z pozície občanov. Verejnosť 

(fyzické a právnické osoby) sú oprávnené podať písomné pripomienky ku konceptu ÚP v lehote 

do 60 dní od zverejnenia. Následne budú pripomienky zapracované a upravený koncept sa 

predloží na schválenie OZ. 

 

 Info o zostavení rozpočtu 

Starosta podal informáciu zo ZMOSu ohľadne zostavenia rozpočtu na r. 2024 s výhľadom na 

rok 2025 a 2026. Príprava rozpočtu obce na roky 2024 – 2026 je ovplyvnená tým, či bude 

schválené programové vyhlásenie vlády a vláde bude vyslovená dôvera alebo nie. V prvom 

prípade nie sú obce sú povinné zostaviť vyrovnaný alebo prebytkový rozpočet, v druhom 

prípade sú obce povinné zostaviť vyrovnaný alebo prebytkový rozpočet, pričom výdavky musia 

byť maximálne na úrovni roku 2023. Ak takýto rozpočet nebude schválený, obec začne 

hospodáriť v rozpočtovom provizóriu.  

 

 Stav projektu Rozšírenie kapacity MŠ 

Starosta informoval, že stavebné práce prebiehajú podľa harmonogramu, momentálne dokonca 

v predstihu, všetko prebieha pod odborným dohľadom, stavebným dozorom. Z dôvodu rozsahu 

prác a dodržaní technologických postupov pri realizácii rozvodov existujúcej časti MŠ 

a nadväzujúcich stavebných činností a maľovania vrátane upratovania priestorov je potrebné 

zavrieť MŠ od 27.10. do 12.11.2023. Rodičia detí o tom boli informovaní. 

Vzhľadom na čulý stavebný ruch, nie je možná fyzická kontrola projektu zo strany poslancov, 

táto im bola navrhnutá až pred samotnou kolaudáciou. 

 

 

 Prehodnotenie aktuálneho stavu MŠ a ZŠ, ich potrieb - pozvaní riaditeľka MŠ 

a riaditeľ ZŠ 

 

Riaditeľka MŠ odpovedala na otázky o: 
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 prebiehajúcich stavebných prácach na MŠ - vykonávané práce nie sú v takej miere, aby 

mali rušivý vplyv na bežný chod MŠ, najmä počas odpočinku detí sú regulované  

 výške schváleného príspevok rodičov na MŠ (tzv. školné) - dokáže pokryť potrebné 

výdavky 

 ďalšom vzdelávanie zamestnancov MŠ - skôr by prijala praktické školenia, dohodnuté 

školenie s SCŠPP ohľadne správania sa detí 

 potrebách MŠ - predstava úplnej zmeny interiéru - zútulnenie tried, zjednotenie 

miestností (podlahy), zmena olejových náterov za obklady, dotvorenia školského dvora 

 možnom využití priestorov prístavby MŠ od 1.1.2024 na krúžky či prijať deti, ktoré pre 

nedostatok kapacity neboli prijaté - neuvažuje sa tento školský rok, starosta ozrejmil, 

že priestor nie je možné využívať pred kolaudáciou, rovnako prijať deti dodatočne nie 

je možné, EDUZBER bol k 15.9.2023, kde tieto deti neboli zahrnuté 

 požiadavkách rodičov na krúžky pre deti - veľmi veľa detí má problém so slovenským 

jazykom, je potrebná hlavne logopédia, ideálne by bolo, aby logopéd prišiel do MŠ, 

navrhnutý dotazník pre rodičov ohľadne záujmu 

 využívanie konvektomatu v školskej jedálni - nemá vedomosť o nevyužívaní tohto 

zariadenia, využívanie je v kompetencií pracovníkov jedálne, starosta uviedol, že toto 

by nemalo byť predmetom riešenia poslancov OZ, nakoľko vo všeobecnosti sú so 

stravou stravníci spokojní, o čom svedčí aj záujem extertných stravníkov 

 spájaní detí v triedach MŠ pri ich nižšom počte - spájanie detí v triedach je ráno do 7,30 

a v poobedňajších hodinách po 15,30, interný predpis to dovoľuje, ak to situácia 

umožňuje, deti v triedach sa spájajú hlavne v prípade výpadku pedagogického 

zamestnanca (dovolenka, PN) 

 

Riaditeľ ZŠ informoval o: 

 dobudovaní zariadenia na odkladanie bicyklov, ktoré sa veľmi využíva - je však potreba 

rozšírenia chodníka v tých miestach, v budúcnosti sa zvažuje o zastrešení 

 potrebe kamery na miesto na odkladanie bicyklov - dochádza k poškodzovaniu 

bicyklov, k zhadzovaniu retiazok, je potrebné prehodnotiť, či zabezpečenie kamery by 

bolo vhodné zo strany obce v rámci kamerového systému alebo priamo zo strany školy, 

ktoré by umožňovalo okamžité prezeranie záznamov, prípadne zvážiť riešenie zdieľania 

tejto obecnej kamery školou 

 potrebe osadenia zrkadla na výjazde na ul. Mládeže zo školského areálu 

 stave opravy školskej kotolne - momentálne je teplota v triedach a chodbách v škole 

postačujúca, monitoruje sa, kotol sa v čo najbližšej dobe sprevádzkuje 

 zapojení sa školy spolu so zriaďovateľom do projektu, kde by sa pristavila školská 

jedáleň, prebudovalo by sa prízemie a dobudovali sa odborné učebne 

 

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ zobrali informácie z bodu Rôzne na vedomie 

 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 
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Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 2. 

 

Poslanci OZ zobrali informácie z bodu Rôzne na vedomie. 

 

Pripomienky poslancov 

 p. Beáta Badibangová - informovala o častých výpadkoch verejného osvetlenia na ul. 

Kamennej - už došlo k náprave 

 p. Marek Hanuljak - informoval sa, či už je zrejmý dátum ukončenia stavebných prác 

na lávke - starosta ozrejmil, že dátum stále nie je jasný, ale práce sa stihnú pred 

stanoveným termínom v zmluve o dielo. 

 Ing. Miroslav Kubo - informoval, že od 01.10.2023 je v platnosti zákon o zákaze 

parkovania vozidiel na chodníkoch - v rozprave poslancov OZ sa dohodlo, že je 

potrebné najskôr začať  osvetu medzi občanmi a až následne dosiahnuť cieľ represiou. 

 Mgr. Iveta Tarabová - informovala, že harmonogram prevádzky kompy je od októbra 

zmenený, je to síce vyvesené pri vstupe na kompu, ale je potrebné o tom informovať aj 

širšiu verejnosť, ktorá ju nevyužíva pravidelne. 

 

Starosta dal hlasovať za podnety a pripomienky poslancov: 

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský - za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 2. 

 

Poslanci OZ berú podnety a pripomienky poslancov na vedomie. 

 

Bod č.8: Záver – ukončenie 

 

Starosta obce sa poďakoval poslancom a prítomným občanom obce za účasť na zasadnutí OZ 

a následne zasadnutie OZ ukončil. 

 

Zapísala:  

Ing. Ivana Tavačová................................                                                                                       

Dňa: 10.10.2023 

 

Zápisnicu overili:  

1.       ............................................ 

2.       ........................................... 
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